

Daystar Academy's Saturday Bridge Program

启明星周六桥梁课程

1. Which grade students are this program target?

The Daystar Bridge Program targets students from Grade 2 to Grade 8. The students will be grouped according to their grade levels and reading proficiency. Please see below:

- Grade 2-3
- Grade 4-5
- Grade 6-8

周六英文项目面向哪个年级的学生？

启明星周六英文课程面向 2 年级至 8 年级的学生。我们会根据学生所在的年级以及英文阅读能力来进行分班。请查看下方列表：

- 2 年级-3 年级
- 4 年级-5 年级
- 6 年级-8 年级

2. What textbooks will you use for Daystar Bridge Program?

We will use a selection of texts drawn from the Collections Series, the Journeys Series, and some open-source materials from the web as well as teacher-made materials. All are American Common Core aligned.

启明星桥梁课程会使用什么教材？

我们会使用一系列和美国中小学核心课程大纲匹配的教材（其中包括启明星目前采用的 Journeys 教材以及老师自编教学材料），同时也会配合一些网络资源来授课。

3. Are they Daystar teachers?

No. we are partnering with The Learning Tree, which was established in 2014 and offers a dynamic solution package to Chinese families fostering academic competence, critical thinking skills, self-awareness, and social & communication skills, as well as providing school application guidance, in-school support, and family education and online learning.

The founder of Learning Tree is also the founder of Harrow Saturday School.

请问是启明星老师授课吗？

不是，我们和学习树国际教育中心（Learning Tree）达成学术伙伴关系，周六桥梁课程以及在线老师均来自学习树。学习树创建于 2014 年，主要面对中国家庭提供从中国学校转轨到国际课程一系列多维度的解决方案，包括升学指导，英语学术能力养成，辩证思维培养，自我认知和社交沟通能力培养，在校学术支持，家庭教育支持以及在线辅导。

学习树的创始人也是哈罗周六学校的创始人。

4. What are the teachers' backgrounds?

All teachers are English native speakers with teaching credentials. They also have 3-4 years of experience teaching Chinese students and helping them transit to international education.

老师的背景如何？

老师们都是英语为母语的，具备教学资质，并具有 3-4 年教授中国学生英文、帮助他们过渡到国际教育的经验。

5. Do you provide a demo class?

No, we do not provide a demo class. However, parents can choose to cancel the course after the 1st class before March 4th, and we will provide a full refund.

是否提供试听课程？

我们不提供试听课程。但是家长可以在第一节课后、3 月 4 号之前申请取消课程，我们会全额退款。

6. How will I know about my kid's progress?

We will refer to each student's MAP results as a baseline measure, and track progress against this with our ongoing grading for projects, homework, and end of unit tests.

At the end of each term, students will receive a report detailing their progress towards course learning objectives, their estimated RIT score, a personalized written report, and suggestions for further study.

我们如何了解孩子的学习进展？

我们会参考学生的 MAP 成绩作为基础评估数据，然后通过持续进行的项目评分、作业以及单元末测试来追踪进展。

在学期末的时候，学生会收到一份详细的学习报告，包括他们在课程学习目标上的进展，预估的 RIT 分数，一份个性化的写作报告以及下一步的学习建议。

7. How can I sign up?

Please scan the QR code below to sign up.

如何报名？

请扫描以下二维码进行报名。



8. If I sign up for the Saturday whole day program, will there be lunch provided for my kids?

Yes we will order lunch for students who participate the full day program.

如果我的孩子报名周六全天的课程，学校会提供午餐吗？

对，我们会为参加周六全天课程的学生订午餐。

9. What is the schedule for the Saturday morning or afternoon courses?

Saturday morning

9:00 to 10:25 English Language Arts Block One

10:25 to 10:40 Break

10:40 to 12:00 English Language Arts Block Two

Saturday afternoon

13:00 to 14:25 Project-Based Learning

14:25 to 14:40 Break

14:40 to 16:00 English through Drama

周六上午以及下午的课程安排是什么？

周六上午

9:00 to 10:25 英语语言与文学第一节

10:25 to 10:40 课间休息

10:40 to 12:00 英语语言与文学第二节

周六下午

13:00 to 14:25 项目制学习

14:25 to 14:40 课间休息

14:40 to 16:00 英文戏剧